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Geachte mevrouw Schouten,

Op dinsdag 29 januari jl. heeft de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit een 
besloten gesprek met u gevoerd over de informatievoorziening over de NVWA aan de Kamer.

De aanleiding voor dit gesprek was dat de commissie signaleert dat er in de afgelopen jaren een 
dynamiek is ontstaan, waarbij de commissie bijzonder alert is geworden op informatievoorziening over 
de NVWA. Daarbij lijkt de commissie inmiddels niet meer op hoofdlijnen te controleren, maar op 
detailniveau. De huidige informatievoorziening over de NVWA is weliswaar verbeterd ten opzichte van 
eerdere rapportages, maar wordt door de commissie nog steeds als relatief onoverzichtelijk ervaren. 
De commissie realiseert zich terdege dat zij hier zelf medeverantwoordelijk voor is, door u op steeds 
hoger detailniveau te bevragen. 
Het doel van het gesprek was om helderheid te creëren over de wensen en verwachtingen van de 
commissie ten aanzien van de informatievoorziening over de NVWA, zodat zij dit beter en meer op 
hoofdlijnen kan volgen. 

Ik wil u namens de commissie bedanken voor het constructieve gesprek en bevestig hierbij de 
conclusie van het gesprek. Er is afgesproken dat, in goed overleg met de commissie,  in principe 
geëxperimenteerd zal worden met een andere wijze van rapporteren aan de Kamer over de NVWA, te 
weten beknopter, overzichtelijker en met meer nadruk op de risico’s.
Hiertoe stelt u in eerste instantie een opzet op hoe een dergelijke overzichtsrapportage er uit kan zien. 
Deze zal meer focussen op taken van de NVWA en minder op het veranderproces van de organisatie 
zelf. Het gaat dan om de vragen: 1) wat levert de NVWA, 2) tegen welke kosten, 3) op welke termijn 
en 4) wat zijn de risico’s en de mitigerende maatregelen die daarbij horen. In dit kader zou het 
verandertraject NVWA 2020 als mogelijk risico beschouwd kunnen worden. Ook wordt bekeken of het 
mogelijk is om jaarlijks een ander inhoudelijk thema te kiezen om nader uit te lichten (bijv. 
dierenwelzijn, voedselveiligheid). 

Deze opzet wordt in maart 2019 verwacht. De commissie is voornemens u vervolgens opnieuw uit te 
nodigen voor een gesprek om over deze opzet te spreken, zodat deze vervolgens nader uitgewerkt kan 
worden.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit,

M.E. Haveman-Schüssel


